
PROTOKOL N. XIU07
PRZEBII]CI sESJI RAD\ GMINry ZIELO\A C6RA

z dria 20listoDrda 2007 roku

obrady xlII zwyczajnej Sesji Rady cminy Zielona c6ra otworzyl
Przewodniczqcy Rady Gminy Henryk walczak .nastepnic Przewodniczqcy
Rady Gminy przlwital przybyrych na dzisiejsze obrady 8o$i w osobach
wicemtuszalka Wojcwodzkieso Pa.a Sebastiana Cimroczolowskieso.
Wiceprezydenta Misla Krzysdofa Kalisnka . Z-cQ Kotuendanra III
Komisariatu Policji Pana Ad.ma Mileja, Zca Komendetra Strazy Pozamei
stanislawa Pruskieso ,W6jta Gminy, Z-ce W6j1a cm;ny, Puia Skebnik i Pdiq
Seketarz, radnych powiaru. dyrektor6w plac6wck oiwiatowych, kierownik6w
refemtow, Kierolnik GBP, Poie i Pm6w sottys6w, mieszkanc6w cminy
or@ Pa.ie i Pe6w Radnvch.

Obrady sesji odbyty sie w
pocz4tek ob.ad godz. l0 @.

Sali obrad Uz€du Gniny zielona c6ra ,

powie.lzial, t€ * stosunlu do otzymdych
obrad nie ulega dieie, czy kio< z ra.hych ma

Ptzewodniczqcy Rady Gminy, stvierdzil qworum na sali obrad obecnych
jest 14 radnych Da std I 5 radnych. / lisia obecnoici w al4czeniu /.

Ad.2

P.zewodniczqcy Rady
zawiadomiei, porzqdek

Znian nie zeloszonD.

Porzqdek obEd mstal przyjety.

Przewodni.z4cy Rady Cmioy nr6cit sie z apltdiem do Sekela@ obrad,
czy zslasz uwasi do treSci pzebiesu protokotu ostainiej Sesji Rady Gniny.

Seketarz odpowiedzial, ze nik z radnych nie zslosil uwaa do piotokolu-
Protol6l przebiegl osLdmiej Sesji /oilal pr4jtD pr4 /r g{osie prf..M}m i l
glosach wstr4mujiclch sit.



Na wstepie Przewodnicz4cy Rady Cminy powiedzial, z od osrarniej Sesji Rady
Goiny mi.ety zaledwie 3 tysodnie ,ale mialem w rym okresie zaszczF i
przyjemnosa reprezentowdia Wysokiej Rady w :
- w driu 8 listopada uczestnicrylem w uroczysrym wieczorku z okazji
Neodowego Swiqta Niepodlegioici zorgaizowmym ptzez szkole
Podstawowq w Przylepie,
w dniu I 5 listopada przyshchiwalcm sie obradoh Komisj i Oiwiaty,

-w dniu 18 iistopada wzielem udzial v spotkaniu z seniomi wsi Racula
zorganircNmlb przez bibliorek!,
-w dniu 8 listopada peinilem dyzur w UrzQdzic cminy.

Prewodni.zqcy Rldy sp)tal czy s4 pyldia do pradstawionej inforhacji.
Pltan nie zglosrcno nie zglosbno, radli i.formacjg przyj€li.

R.dy Gminy m6.il siQ z p.o5bq do W6.jta cminy o
sprawozdaria z realizacji uchwal Rady w okresie

Ad.5

Panie Puewodniczqcy llwysoka Rado !
Od ostatniej scsji Gminy zostalo a)danych l{caie 8 arz4dze,i doq,czacych :
- realiucj' uchwaly budzotowej z akJesu gospodarki finansowej *ydano 5
zrz4dzen doryczqcych hiany planu dochodow i lydatk6w w budzecie gminy
na 2007 n;4zanych z wprowadrcnymi zmianami dotacji celowych
peekazanych z budzetu gminy, zmiany ukladu lykoMwczego budzelu sminy
na 2007.., hiany pldu finansweAo wydalk6w budzclowych U.zedu Cniny
w 2007 rcku,, ai&y pldu findsoweso zadai z zakesu administracji
rzqdowej o.az innych zleconych gminie orz projektu planu finansoweso na
2008 rok zada z zlresu administ€cji zqdowej oE innych zadai zlecoDych

- ftaliauj; add przyslusujqcych orsdowi prowadzqcemu plac6wki
oiwiatowe --- ryddo I ae4d2enle dorycz4ce aiwierdzenia anekst do
arltsza organizacyjneeo PSP w Duonkowie na.ok szkol1y 20011200t1 orul
mieniajqc€ zarz4dzenie w sprawie ustdenia planu dofinaneweia form
doskonalenia zawodoweso nauczycieli, trElsymalnej lvory dofinansowania
opiai u kszlaiceni. oru specjalaosci i fom kszialcenia na ladre
dofi nensowoie jest pzyaawane.

rcallncji mdan z m|les! infiatruktury technichej ryda.o 2 zarr4d?enia
doryczqce zmjany skladu konisji przetdsowej na zimowe utrzymanie dr6g,
oraz na opracowanie miejscovego plau 2agospodarowania pzesi.zemego
obszara w obrebie wsi Nowy i Stary Kisielin, R cfa i Sucha. ll
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Ponadlo w okrcsie q'm uczesrniczylem w :
-6 lisiopada ucrestniczylem i! spotkmiu w MZK,
-w dniu 8 bm uczestniczylem obchodach Swieta Niepodlegloici w PSP w
Przylepie.
-w dniu 7 listopada nasl@ito podpismie umowy na aciqgniecie k.odytu,
-w dniu rym odbyt sie tez Mistrzostwa klas YI w pitce sialkowej,
-w dniu dn;u l0 bm uczstniczylem w wieczoze kuhnlnym zorSarizowmyn
przez,,klub Motdziesz" z Pzylepn,
-w dniu 1l lislopada uczstniczylem w Dniach Otwarrych OSP Sbry Kisielin,
-w dniu l5 listopada uczeshiczytem w posiedzeniach komisji,
- I 6 listopada rcstala podpisana utnowa w prcgramie LIDER,
-w dniu 18 tistopada odbylo sie zebranie OSP r,v Srarym Kisielinie,
-w tym dniu odbylo sie tez obchody dniaseniora wBibliotecew Raculi.

Radna H.wysocb, powiedziala , ze szkoda iz na dzisiejsze.j Sesji nie Ina
redaklor4 poniewaz zbulwersowala mnie infoftnacja iz nie chcemy doplacai do
autobus6w niejskich , o k16rych jeszcze wcale nie roznawialiSmy a prasa tak o
\apisb, j.tE\i geta nad^l b€dzie pisala akic bzdury odda spawe do sqdu.

Radna Antonira Anbroawicz, Sawczuk- oiwiadczyla ,z jest tez zdziwiona
inibMjq ze do nazeso przdszkola chodzi dziecko z Zielonej c6ry i ma byi
z ni€so wyzucone , a to nie jest p%c;ez prawd4 .

Przewodniczacy Rady Cmiry, sprlal czy sq jeszcz pltania do Paa W6jt2-

Prkwodnicz4cy Rady cmhy splul , c7-y zostaly udzielone odpowiedzi na
inlerpelacje zgioszone na ostahiej Sesji.
W6ji odpowiedia] z tak, czesciowo bezpoirednio na Sesji orzpisem.ie.

Radm Antonina Ambrozewicz- Sawcak oiwiadczyia itna czei(. apfan ne
oluymala odpowiedzi.

t l
Przewodniczqcy Rady Gminy powicdzial, ze piwszy

zsody na wlqcz€nie nieruchonojci w
Specjaln€j Saery Ekolomicznej. Przewodni
projekr uchwaly by1 szczesolowo om6wion
p%z pftdstawiciela strety Pana Lesickieg

sBnice Kostrzyisko- Stubickiej
icz4cy Rady Gftiny o(wiadczAl t€
y na posiedzeniach komisji, takz
:o. ntdmnrei rednak sDnal czv sa
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Radna Anionina Ambrozedcz- Sawczuk powiedziala ze naKomisji
wstrzymala sie od slosu, z uwasi na brak infomacji o dojezdzie do srrery,
dlatego prosi o infonacje na ren lema!.

Radny.Jacek Rusinski - takze poprosil o infomcje m remat dojazdu do srery.

Pan Sebaslid Cieftnoczolouski - Wicem.Nzlek Lnbuski , oswjadczyl 2c
zoslala Juz zlecona koncepcja budowy nowej drosi w kieronku Milska
ob€jnujaca: obejic;e wsi Slary i Nortr Kisietin.

Radny Jacek Rusinsk- spltal w jakin teminie planowaa jesr budowa drogi.

wicelnaNzalek Ciemnoczltowsk - odpowiedziat ,ze koncepcja powinna
powsrai w I kwartale 2008 roku , a budowa drogi ma si€ zakoiczyi w okesie 3

RadnaAntonin.Ahbrozewicz Sswczuk powic&iala 2. manadziEt i2
wyrrzjqc zgodQ na powstanie sdefy nie ?-gotujemy ,,piekla"nieszka6com
Wsi Stary i Now]r Kisielin.

Pm Sebastian Ciemoczotowski odpowiedzial ze na pewno rie, dlalego musi

Wiceprezyd€nt Miasta , oSwiadczyt ze miasto
musi wykupii s.ut a'E,7 nlnzl.
wiecej pytan lie zsloszono.

ryzykuje wiQcej niz gmina gdzyz

Pzewodnicz4cy Rady Gniny popmsil Pzewodnicr4cych Konisji o opinir-

Radna Hanna Wysocka-Prawodniczqca Komisji Budzelu,Rolnictwa i
lnliatrxknrrjr i Ochiony S.odowiska powiedziala ze kohisja projekr
uchwaiy zopiniowala po?1)vnie.

Ra.l,.a Anlonina Ambrozewicz -Sawczul powiedziala ze Komisja Poliryki
Socjalnej, Zdrowia, P€w Cztowieka i P.aworzadnoici !rcjekt rchwaly
zopiniowala po4,lymie prry I tlosre ssr14mutq(ym siE.

Radn) w'e\ l .$ Kuch| ,  P?ewodni ,zacy Komi i j ;Oshiary iKulnf)  o,wiadc4l



Pzewodnicz4cy Rady poprosit o przeglosowanie projcklu uchwaty,

Uchwata zosrala podjeta jednogtosnie -Uchwata Nr XIII/I11/07.

PRZERWA

2l
Pzwodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, ze kolejny prcjekr uchwaly dolycry
aniany uchwaty w sprawie usralenia resulmiru okre,ilajqceso wysokodi
oraz szczeaoiowe warunki przyaawania nauczycielom dodatkowr za sysluga
lat, skladnik6w \r),nagrodznia .Przewodnic4cy Rady cminy ojwiadczyl. Ze
proiek szczesotowo byi onawiany na posiedzeniacl komisji iie iej jednak
Praodni.z4.y sp)aal czy sluwagi do regulaminu.

Pt%wodnicz4cy Rady cminy poprosil Przewod czqcychKomisjio opinii.

Radna Ha,.a Wysocka-Przwodniczqca Komisji Budzetu, Rotn;ctwa i
Inftatrukhly i Ochrcny Srodowiska powiedziala ze komisja projekt
uchwaly zaodniowala po4trynie.

Rldna Antonina Ambrozcwicz Sawczul po*ie&iata zo KoDisja Polityki
Socjalnej,Zdrowia" Praw Cdosieka i Prauorzqdnosci p.ojekl uchwaty
rupiniowala poz}1lvnie .

Ra.hy Wieslaw Kuchra oswjadozyl zc kohisja Olwia1y i Kult!ry projela
uchwaly zaopiniowaia poz}BMie .

Pruewodniczqcy Rady poprosi, o pzeslosowdie projektu ucbwarJ',

Uchwata zosuta podj€ta jednogioinie Uchwaia Nr Xltvt I 2/07

Ad.8
Przewodnicz4cy Rady cminy pop.osil o zgldaie interpelacji-

Nikt z radych nie zgtosit adnej interpelacji.

Ad.9.
Pzewodniczqcy Rady Gminy , lowjedziat,re
wigc nie ma tez na nie odpowiedzi.



Ad. 10.
1 /
Radna Altonina Ambrozewicz.- Sawczuk, po edziala ik w Niqzl1 ze
srnsobem odnoszenia sie do niej jako lad.ej puec4ta pismo skierowane do
Pzewodniczqc€go Rndy Gminy w tej sprawie / pismo w zahczeniu/.

2l
Soirys wsi Stary Kisielin Pdi Maria Litwinczul<, powieddal^ 2e w Ni.?ku z
tym z na wsiach ustawione sq juz gupy ogtosuniowe, prosi aby puesylai
uchwaly do rozplakatowania.

tudna tt.tlm wysocka- zw6cila siE z prosbq o inteRencj9 u rykonaw.y
koatizacji o wirkszq dbalos6 o dr6gi, w kt6rych kladziona jest kdalizcja, bo
po opadach deszczu sqone ni€ prrejezdne.

3l
Radny Tadeusz Borek, podziekowal
ptzeprcwadzone kontrole rada.owe .

Konendanbori Polcji

5/
Soltys wsi Ochla, Castaw Smolinski, poprosil o uporzqdkowdie plal.tdLw

rH Grenic gminy rcstaty zlikwidowane
Smieci, ale niek6re osoby nie otrzyDaty
, chcialem kupic work Dho- niebieskie

Radny Jd Smote., oiwiadczyl 2c
pojemniki na selektlmq zbi6rkg
workow na ich zbi6rke np- plebdia
ale nie sp%ddo hi jch .

7l
Janina Ja.kowska soltys wsi Kietpin poprcsila o wyr6lrnanie drosi miedzy
Barcikowicmi Malymi a Du7-ymi, k!6rq dowozone s4 dzieci do sd.oly

8/
Radny laroslaw Berenl M6cil si9 z prosbq do
zworywal wsp6lne posiedznia Komisji.

\u
Kom'sji 3by



Prz€wodnicz4cy Rady Gminy oslGit o
Rady Goiny Zclona G6m.

godz, llD z"nlci€cie )CII Sesji
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